

《单词百科:fellowships是什么意思?fellowships怎么发音?fellowships的解释和用法》

英语单词fellowships是什么意思?fellowships怎么读?fellowships怎么发音?简答网为您整理了fellowships的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看看吧！



fellowships怎么读

fellowships的读音: ['fel ps]

fellowships的意思

1、n. 团体(fellowship的名词复数); 研究员职位; 伙伴关系; 学术奖金;

fellowships的相关词组

1、good fellowship 人缘好;

2、traveling fellowship 旅行奖学金，出国奖学金；

fellowships的双语例句

1、Additionally, he has twice been granted fellowships in poetry from the National Endowment for the Arts.

另外，全国艺术捐赠基金会曾两次给他颁发诗歌奖学金。

2、The ambassador has endowed a \$1 million public-service fellowships program.

大使资助了一项100万亿美元的公共服务奖学金计划。

3、Fellowships are available for advance research projects.

奖学金可用于高级研究项目。

4、Could you talk to me about scholarships, interships and fellowships?

你能给我介绍一下奖学金，助教薪金和研究员薪金吗？

5、Some grants are called scholarships scholarships or fellowships.

一些补助金被称作学术奖学金或是研究生奖学金。

6、Some grants are called and scholarship scholarships or fellowship fellowships.

某些助学金被称为奖学金或讲学基金。

7、The commonest forms of aid at this level are scholarships, fellowships, and assistantships.

对这一级学生的资助最普遍的方式是奖学金、研究员薪金和助教费。

8、For example: In order to name an endowed Rotary World Peace Fellowships.

例如：为了要冠名一名捐助的扶轮世界和平奖学金。

9、Like the Esperanto fellowship, scores of other Rotary Fellowships share an international vision.

就像世界语联谊会一样，其他数十种扶轮联谊会也有一样的国际观。

10、Scholarships and fellowships are generally for students with special abilities or interests.

奖学金一般是给有特别能力或兴趣的学生.

11、The commonest forms of aid at graduate level are scholarships, fellowships, and asistantships.

研究生里最普遍的方式是奖学金、研究员薪金和助教费.

12、There are various other fellowships that meet throughout the week.

我们周间也有不同的团契和小组聚会.

13、Altogether, there are approximately 80 fellowships with more units forming each year.

总计, 大约又80个联谊团体且每年有更多联谊单位成立.

14、Various groups and fellowships meet at other places. Please refer to our meeting schedule for details.

另有小组和团契在其他不同的地方聚会,详情请参照我们的聚会表.

15、We give three research fellowships a year.

我们每年给叁个研究生的奖学金.

以上是简答网为您整理的fellowships怎么读的相关信息,希望对大家有所帮助。

<https://dict.jiandongshicai.cn/fellowships>